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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Klecany 

dne 29. 3. 2021 
 

Čas zahájení 18:15 hod. 

 

Starosta Daniel Dvořák zahájil zasedání, přivítal členy zastupitelstva města a přítomné z řad 

veřejnosti. Zasedání zastupitelstva bylo svoláno starostou města.  

Starosta řekl, že informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce 

městského úřadu dne 10. 3. 2021 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně 

a včas v souladu s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/2000 Sb. (zákona o obcích). V souladu  

s článkem 3 Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen 

zastupitelům více než 14 dní před jednáním. Dále informoval, že se ze zasedání pořizuje 

audiozáznam, který bude uveřejněn na webových stránkách města.  

Podle prezenční listiny je přítomno 12 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 

usnášeníschopné.  

3 členové zastupitelstva se omluvili: Ing. Kristýna Holubová, Jan Čepelka, Mgr. Lenka Pavelková; 

Martin Hora přišel později. 

 

Hlasování bude uváděno v pořadí: PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE.  

 

Zapisovatelkou dnešního zasedání je Jana Langová.  

 

Starosta navrhl tři členy zastupitelstva města do návrhové komise: David Ledvinka 

 Jiří Medek 

 Miroslav Kříž 

Hlasování: 11-0-0 SCHVÁLENO  

 

Dále navrhl dva členy zastupitelstva za ověřovatele zápisu:  Ing. Jiří Bendl 

 Ing. Tomáš Černý 

Hlasování: 11-0-0 SCHVÁLENO  

 

1) V souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany starosta 

předložil ke schválení program zasedání v následující podobě:      

 

1. Schválení programu zasedání zastupitelstva města 

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

3. Rozšíření těžby v kamenolomu 

4. Zpráva o činnosti městské policie za rok 2020 

5. Dotace spolkům 

6. Žádost o návratnou půjčku – Spolek V Honech 

7. Kupní smlouva se společností Bydlení – Kasárna, s. r. o. - infrastruktura 

8. Kupní smlouva se společností Bydlení – Kasárna, s. r. o. - pozemek 

9. Žádost o prodej pozemků p. č. 605, 606, 686 v k. ú. Klecany- společnost W+ Partner 

 invest, s. r. o.  

10. Prodej pozemku p. č. 242/22, k. ú. Klecany 

11. Změnová obecně závazná vyhláška č. 1/2021 o místním poplatku z pobytu 
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12. Rozpočtové opatření č. 1/2021 

13. Název ulice v lokalitě v Remízkách 

14. Informace 

15. Diskuze 

16. Schválení přehledu přijatých usnesení  

17. Závěr  

 

Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému 

programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o usnesení. 

 

Hlasování: 11-0-0 SCHVÁLENO  

            

Starosta informoval, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od zasedání 

a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým 

záznamem na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis 

je na předsednickém stolku k nahlédnutí. 

 

Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť. 

 

Hlasování: 11-0-0 SCHVÁLENO  

 

2) Dotazy, připomínky a podněty občanů  

V souladu s čl. 7 odst. 7) jednacího řádu zastupitelstva města měl následovat blok dotazů, podnětů 

a připomínek občanů. Nikdo se nepřihlásil, proto starosta přistoupil k dalšímu bodu jednání. 

 

3) Rozšíření těžby v kamenolomu 

Dostali jsme informaci o záměru rozšíření kamenolomu Klecany směrem k obytné zástavbě 

v Klecánkách a ke klecanskému háji. Informace byla zveřejněna na úřední desce města. Město 

vydalo nesouhlasné stanovisko, snad v tomto týdnu by měl mít schůzku s náměstkyní paní 

hejtmanky a také s vedením lomu, kde bude opět toto stanovisko hájit. Chápeme, že je lom 

poměrně významným lokálním zaměstnavatelem, před lety vybudováním připojení na obchvat 

odklonil dopravu, vybudoval novou linku, která je asi méně prašná. To, že je tam povolení k těžbě 

ještě na několik dalších let víme a jsme s tím asi většinou i smíření, protože stížnosti na lom 

prakticky neevidujeme, ale tento záměr byl pro starostu obrovským překvapením, protože 

v souvislosti s lomem se dosud hovořilo maximálně pouze o zahlubování těžební jámy, nikoli 

přibližování těžby směrem k městu a háji. Požádal zastupitele, aby se k této věci vyjádřili. Měli by 

zformulovat stanovisko zastupitelstva, o které se budou moci při dalších jednáních opřít. 

Poděkoval paní Fridrichové, která se do věci vložila, zformulovala petici a dala dohromady petiční 

listy a v následujících dnech bude možné podepsat petici proti rozšíření lomu směrem k městu.   

 

K tomuto bodu se rozvinula diskuze, které se zúčastnila např. pí Pacovská, pí Balíková,  

Pí Adamová, p. Balík a zastupitelé Černý, Bendl, Kurhajec, Dvořák, Kotrba. 

V 18:31 hod. v průběhu diskuse k tomuto bodu přišel p. Hora. 

 

Výsledkem diskuse bylo níže uvedené usnesení: 
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Zastupitelstvo města nesouhlasí se záměrem rozšíření těžby v kamenolomu Klecany směrem 

k obytné části Klecánky a klecanskému háji, které by bylo vážným zásahem do životů našich 

občanů a přírodních hodnot tohoto území. Pověřuje vedení města ke konání všech 

dostupných kroků, které povedou k zabránění tohoto záměru. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

4) Zpráva o činnosti Městské policie Klecany za rok 2020 

Starosta připomněl zastupitelům, že zprávu v písemné podobě obdrželi v materiálech. Předal slovo 

zde přítomnému veliteli Ing. Fischerovi, který zodpoví dotazy k činnosti Městské policie Klecany. 

Velitel městské policie přečetl výtah ze zprávy o jejich činnosti. 

P. Kříž se zeptal na pokutování majitelů psů, kteří nesbírají exkrementy. Navrhl přenosný terminál 

pro výběr pokut. 

Místostarosta Kurhajec navrhnul častější výjezdy strážníků v rámci obce. 

 

 

Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o činnosti Městské policie Klecany za rok 2020. 

 

5) Dotace spolkům 

Starosta přistoupil k dalšímu bodu programu. Zastupitelé obdrželi žádosti spolků o dotace na 

činnost. Dotace posoudil finanční výbor a vypracoval doporučení. 

Městu byly doručeny žádosti o příspěvek na činnost spolků ve výši 890 000,- Kč. Žádosti byly 

projednány finančním výborem a upraveny na výši 720 000,- Kč. Zápis zastupitelé obdrželi 

v materiálech.  

Máme 7členný finanční výbor, který v tomto případě funguje jako grantová komise města. Nad 

žádostmi se sešel, důkladně je zanalyzoval a předložil své doporučení. Dal ke zvážení, zda budou 

respektovat doporučení finančního výboru, ve kterém mají všechny strany své zástupce a budou 

hlasovat v jednom hlasování o výši dotací spolkům tak, jak je navrhl finanční výbor.  

Místostarosta Kurhajec řekl, že ho udivila výše částek v žádostech o dotaci vzhledem k tomu, že 

již rok jsou spolky omezeny v činnosti. Navrhl důsledně sankcionovat za nedodání nebo pozdní 

dodání vyúčtování dotace. 

Nikdo neměl jiný návrh ani připomínku, proto dal starosta hlasovat o usnesení. 

 

Zastupitelstvo města schvaluje hlasování o všech žádostech o dotace spolkům v jednom 

bloku v souladu s doporučením finančního výboru. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace následujícím spolkům: 

o Tělovýchovná jednota Sokol Klecany, z. s. v celkové výši 310 000,- Kč  a podpis veřejnoprávní 

smlouvy a dodatku o poskytnutí veřejné finanční podpory; dotace bude financována z účtu Fondu 

kultury, sportu a volného času 

o Junák - český skaut, středisko Havran Klecany, z. s. ve výši 60 000,- Kč a podpis 

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory; dotace bude financována z účtu 

Fondu kultury, sportu a volného času 

o Humbuk ve výši 15 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční 

podpory; dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu a volného času 
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o Myslivecký spolek Zdiby – Klecany ve výši 30 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy  

o poskytnutí veřejné finanční podpory 

o Česká společnost přátel zvířat útulek psí domov Řepnice ve výši 10 000,- Kč a podpis 

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory 

o Klub biatlonu Klecany, p. s. ve výši 55 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu a volného času 

o Klecanská nota, z. s. ve výši 10 500,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné 

finanční podpory 

o Český svaz chovatelů, z. s., Základní organizace Klecany ve výši 3 000,- Kč a podpis 

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory 

o AktivKid, z. s. ve výši 55 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční 

podpory; dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu a volného času 

o Český svaz včelařů, z. s. ve výši 10 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

veřejné finanční podpory 

o Klub přátel koní a poníků, z. s. ve výši 20 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy  

o poskytnutí veřejné finanční podpory; dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu  

a volného času 

o Pravý Hradec, z. s. ve výši 150 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné 

finanční podpory; dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu a volného času 

o Spolek v Honech ve výši 40 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné 

finanční podpory 

o Charita Neratovice ve výši 550 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné 

finanční podpory 

o Stacionář Handicap centrum Srdce, o. p. s. ve výši 5 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 

o poskytnutí veřejné finanční podpory 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

6) Žádost o návratnou půjčku – spolek V Honech 

Slovo měl starosta. Spolek V Honech po spolupráci s městem a MAS nad Prahou získal dotaci na 

výsadbu stromů u Astraparku. Problémem je, že je třeba nejdříve stromy zakoupit a vysadit a až 

poté bude dotace vyplacena. Spolek nedisponuje žádnými vlastními prostředky, proto navrhl 

spolku půjčku poskytnout, bude navrácena ihned po připsání dotace. Přečetl žádost:  

 

„Vážení zastupitelé města, 

my jako Spolek V Honech vás žádáme o návratnou půjčku ve výši 190.000,- Kč.  

Půjčku použijeme na zaplacení nákupu stromů pro výsadbu v Astra Parku. 

Peníze potřebujeme jen na přechodné období, než nám bude vyplacena dotace.  

 

Děkujeme 

Jana Vossová za Spolek V Honech“ 

 

Starosta přečetl návrh usnesení, a protože nikdo neměl připomínku ani námitku, dal o něm 

hlasovat. 
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Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí návratné půjčky Spolku V Honech ve výši 

190 000,- Kč. Půjčka je splatná do 14 dnů od připsání dotace na výsadbu stromů na účet 

spolku V Honech. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

7) Kupní smlouva se společností Bydlení – Kasárna, s. r. o. 

Slovo měl starosta, kdy krátce vysvětlil proč došlo ke změně darovací smlouvy na kupní a proč je 

to pro město výhodnější. Potom přečetl návrh usnesení. Nikdo neměl připomínku ani námitku, dal 

o něm hlasovat. 

 

Zastupitelstvo města schvaluje znění a uzavření kupní smlouvy se společností  

Bydlení – Kasárna, s. r. o., IČ 29272840, místem podnikání Prostřední 132, 686 01 Uherské 

Hradiště o koupi  

- stavby kanalizace dešťová s likvidací dešťových vod na pozemku parc. č. 202/31,  

k. ú. Klecany, která vede přes pozemky parc. č. 202/1, 202/13, 202/21, 202/23 a 202/31,  

k. ú. Klecany 

- stavby kanalizace tlaková splašková s napojením na kanalizační řad, která vede přes 

pozemky parc. č. 202/1, 202/13, 202/21, 202/23 a 202/31, k. ú. Klecany 

- veřejného osvětlení s napojením na stávající řad, které vede přes pozemky parc. č. 202/1, 

202/13, 202/21, 202/23 a 202/31, k. ú. Klecany 

- tělesa komunikace nacházející se na pozemku p. č. 202/31 v k. ú. Klecany 

vše za cenu 4 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

8) Kupní smlouva se společností Bydlení – Kasárna, s. r. o. 

Starosta uvedl, že se jedná o kupní smlouvu na pozemek pod komunikací a parkovacími místy. 

Pozemek není výhodné darovat, proto se uzavírá kupní smlouva na cenu 1,- Kč/m2. Vše bylo 

konzultováno s advokátní kanceláří KVB. Podklady zastupitelé obdrželi. 

 

Přečetl návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje znění a uzavření kupní smlouvy se společností Bydlení – Kasárna, 

s. r. o., IČ 29272840, místem podnikání Prostřední 132, 686 01 Uherské Hradiště o koupi 

pozemku parc. č. 202/31 v k. ú. Klecany, o výměře 4 196 m2 druh pozemku orná půda za cenu 

4 196,- Kč bez DPH. 

 

P. Hora se zeptal, kdo bude platit poplatky za vynětí ze zemědělského půdního fondu. Nemá nic 

proti koupi, jen aby město počítalo s případnými poplatky. Místostarosta Kotrba telefonicky ověřil 

u advokátní kanceláře, že žádost o vynětí je již podána a poplatky zaplaceny developerem. 

Zastupitelé se shodli na vynechání druhu pozemku v usnesení. Nikdo neměl další připomínky ani 

námitky, proto dal starosta hlasovat o usnesení. 

 

Zastupitelstvo města schvaluje znění a uzavření kupní smlouvy se společností Bydlení – 

Kasárna, s. r. o., IČ 29272840, místem podnikání Prostřední 132, 686 01 Uherské Hradiště  

o koupi pozemku parc. č. 202/31 v k. ú. Klecany, o výměře 4 196 m2 za cenu 4 196,- Kč bez 

DPH. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  
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9) Žádost o prodej pozemků p. č. 605, 606, 686 v k. ú. Klecany - společnost W+ Partner invest, 

s. r. o.  

Slovo měl starosta. Na městský úřad přišla žádost o odkoupení pozemků 605, 606 a 686  

v k. ú Klecany za účelem výstavby skladovací haly od společnosti W+ Partner invest, s. r. o.. 

Jedná se o pozemky mezi dálnicí D8 a silnicí II/608. Pozemky se v územním plánu nachází 

v ploše PV3 (3. etapa výstavby) s využitím výroba – průmyslová výroba a skladování. Žádost 

zastupitelé obdrželi. 

Protože je zastupitelstvo jediný orgán, který může o prodeji rozhodnout, předložili žádost 

zastupitelstvu. Prodej však radní nedoporučují. 

 

Starosta přečetl návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. č. 605, p. č. 606 a p. č. 686 vše v k. ú. Klecany 

společnosti W+ Partner invest, s. r. o. 

 

Hlasování: 0-11-1 (Binder) NESCHVÁLENO  

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost společnosti W+ Partner invest, s. r. o. o prodej 

pozemků p. č. 605, p. č. 606 a p. č. 686 vše v k. ú. Klecany a nesouhlasí s prodejem 

uvedených pozemků. 

 

10) Prodej pozemku p. č. 242/22, k. ú. Klecany 

Starosta k dalšímu projednávanému bodu uvedl, že se jedná o žádost pana Zumra o odkup 

pozemku p. č. 242/22 v k. ú. Klecany. Podklady pro jednání tvoří žádost o odkup pozemku, 

geometrický plán a návrh kupní smlouvy. 

Kupní smlouva je zrevidována advokátem KVB, aby byla v souladu s NOZ (vzešlo z připomínek 

předešlého zasedání). Kupní cena je smluvena na 1700,- Kč/m2. Jedná se o pozemek na kraji 

rokle, kde si chce žadatel podle jeho oznámení vystavět opěrnou zeď pro stabilizaci pozemku. 

Starosta přečetl návrh usnesení. Nikdo neměl dotaz ani připomínku, proto dal hlasovat o usnesení. 

 

Zastupitelstvo města schvaluje kupní smlouvu mezi městem Klecany a Pavlem Zumrem, 

trvale bytem Havelská 502/21, Staré Město, 110 00 Praha 1, na prodej pozemku 

v katastrálním území Klecany parc. č. 242/22  o výměře 35 m2, vzniklého na základě 

geometrického plánu č. 2036-116/2020 zpracovaného Ing. Ondřejem Kaválkem za kupní 

cenu 59 500,- Kč a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

11) Změnová obecně závazná vyhláška č. 1/2021 o místním poplatku z pobytu 

Starosta řekl, že došlo ke změně zákona o místních poplatcích, a proto je třeba na nejbližším 

zastupitelstvu obce přijmout přiloženou novou obecně závaznou vyhlášku. Předmětná změna by 

neměla mít vliv na poplatkové příjmy obce. 

Starosta přečetl návrh usnesení. Nikdo neměl dotazy ani připomínky, proto dal hlasovat  

o usnesení. 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou č. 1/2021, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška města Klecany č. 1/2019 o místním poplatku z pobytu. 
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Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

12) Rozpočtové opatření č. 1/2021 

Slovo měl i nadále starosta. V materiálech zastupitelé obdrželi rozpočtové opatření č. 1/2021 

s komentářem. Rozpočtové opatření bylo zasláno ke kontrole členům finančního výboru. Starosta 

se zeptal, zda má někdo k rozpočtovému opatření č. 1/2021 dotaz nebo připomínku. Nikdo se 

nepřihlásil, proto dal hlasovat o usnesení. 

 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2021 v předloženém znění. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

13) Název ulice v lokalitě v Remízkách 

Starosta informoval, že v lokalitě V Remízkách vznikla nová ulice, které bude třeba dát název. 

Oblasti se říká V Remízkách, ale ulice stejného názvu je o pár set metrů dál ve Zdibech, proto si 

myslí, že by stejný název byl nevhodný a zcela jistě by docházelo k mnoha záměnám a omylům. 

Obrátil se na něj jeden z nových obyvatel a zaslal mi tyto dva návrhy i s odůvodněním: 

„Ve spojitosti s mokřady v sousedství mě napadlo použít spojení “lužní les” či “luh”, jehož 

význam je podmáčený les s vysokou hladinou podzemních vod, odtud odvodit název ulice 

LUŽICKÁ. Dnes jsem tam strávil celý den a slunce se hezky opíralo. Trochu klišé název, ale 

ulice SLUNNÁ by tomu místu také slušela.“ 

Starosta ještě doplnil návrhy názvu o:  

LUŽNÍ (nejblíže Praha 14) 

U Lesíku (existují dvě ulice U lesíka – Nová ves a Praha 5)  

nebo U Mokřadu (podle Google map neexistuje jinde v ČR) 

Jinak Lužická je nejblíže na Vinohradech nebo v Úvalech, Slunná je však také ve Zdibech. 

 K bodu proběhla krátká diskuze. První k hlasování byl návrh ulice U Mokřadu. 

Starosta dal hlasovat o usnesení následujícího znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje název ulice ležící na pozemku 202/31 k. ú. Klecany  

U Mokřadu. 

Hlasování: 8 (Kříž, Hora, Kotrba, Bendl, Tintěra, Černý, Kurhajec, Binder)-0- 4 (Medek, Dvořák, 

Vulterinová, Ledvinka) SCHVÁLENO  

 

14) Informace  

Inventarizační zpráva 

Starosta předal slovo předsedovi hlavní inventarizační komise Ing. Bendlovi, který po informaci, 

že zastupitelé obdrželi kompletní znění Zprávy hlavní inventarizační komise ve svých materiálech, 

poděkoval všem členům jednotlivých komisí a pracovníkům města za práci odvedenou při 

letošních inventurách. 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu Hlavní inventarizační komise o inventarizaci 

majetku za rok 2020. 

 

Parčík –získání dotace ČEZ 
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Slovo měl starosta. Žádali jsme 500 000,- Kč, získali 300 000,- Kč.  Objednali jsme boulderovou 

stěnu z umělého kamene a herní prvek mikádo – balanční cvičení na akátových kládách i pro větší 

děti, vysoutěžili jsme dopadové plochy – tím jsme ušetřili cca 50 000,-, protože instalační firmy 

nabízeli dopadovou plochu dost draho – dopadové plochy vybagruje a kačírek tam naveze místní 

spol. PN STAV. Máme tu docela početnou komunitu mladých parkouristů, kteří nám skáčou po 

lavičkách, plotech a zídkách, proto v současné době finalizujeme nabídky na parkourové hřiště. 

Nepředstavujte si jenom ty machry, co tam dělají salta – parkourové hřiště je o překonávání 

překážek, takže někdo ji přeskočí saltem, jiný jen přeleze, ale děti se budou hýbat. Má velkou 

radost, že spojil firmy, které vybudování hřiště nabízejí, s komunitou místních parkuristů, shodou 

okolností je jeden z tatínků dětí architekt, takže dokáže ta dětská přání formulovat odborně  

a předat je budoucím možným zhotovitelům. Cena se bude pohybovat okolo 1,5 mil. Kč, lehce ji 

prodražila přání parkouristů o nějaké atypické prvky. Věřím, že spoluprací s budoucími uživatel 

tak vybudujeme velmi kvalitní parkourové hřiště. Hovořil i s dětmi na náměstí, které se tam ve 

velmi hojném počtu scházejí, jezdí na skejtech po náměstí a skáčou na lavičky, které si velmi přejí 

skatepark. Letos jsme žádali oproti očekávání o dotaci na letošní přístavbu školy. V rozpočtu 

máme rozpočtovanou stavbu celou, ale pokud by to vyšlo a dotaci ve výši cca 13 mil. Kč jsme 

získali, bude navrhovat polovinu uspořit a druhou polovinu použít na skatepark. Ten sice letos 

rozpočtovaný máme, ale řekl si, že když na něj nedostaneme dotaci, nebudeme jej realizovat. 

Dotaci se nám bohužel získat nepodařilo, pokud však dostaneme dotaci na školu, se kterou se 

vůbec nepočítalo, navrhl by postavit skatepark z ušetřených peněz díky této vlastně neočekávané 

dotaci. 

 

Místostarosta Kurhajec informoval o následujícím: 

Rychta  

4 byty na Rychtě jsou již zkolaudované, chystá se jejich pronájem. 

Úřad se již z větší části přestěhoval, v č. p. 52 zůstává účtárna, která čeká na dodání stolů na 

Rychtu a knihovna, která čeká na dokončení rekonstrukce č. p. 487. 

Areál Dolní Kasárna 

Probíhá rekonstrukce části objektu č. p. 958, kde budou skladovací prostory k pronájmu. Již máme 

několik zájemců. 

V č. p. 977 jsou prostory plně pronajaté. 

Drogerie v č. p. 58 

Drogerie dokončena, obložky dveří hotové. 

 

15) Diskuze 

P. Černý se zeptal na vývoj konečné tramvaje ve Zdibech. Odpověděl místostarosta Kotrba, že se 

zatím čeká na velkou EIA. Předpokládaný konec projektu je v r. 2025. 

Zástupkyně Spolku v Honech poděkovala za dotaci i půjčku a pozvala na sázení stromů, které se 

uskuteční 10. 4. 2021 od 13 hod. 

P. Černý se zeptal na vývoj projektu revitalizace Mokřadu. Odpověděl starosta, že projekt je 

v procesu a případná realizace je závislá na finanční situaci města a možném získání dotace.  

Starosta se zeptal, zda má ještě někdo z přítomných příspěvek do diskuze. Nikdo se nepřihlásil, 

proto přistoupil k dalšímu bodu. 

 

16) Schválení přehledu přijatých usnesení  
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Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých zastupitelstvem 

města na dnešním zasedání. 

Usnesení přečetl za návrhovou komisi p. Miroslav Kříž. Nikdo neměl připomínky. 

Starosta dal hlasovat o usnesení. 

 

Zastupitelstvo schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení. 

 

Hlasování: 12-0-0 SCHVÁLENO  

 

17) Závěr 

Starosta řekl, že pořad zasedání byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo. Prohlásil dnešní 

zasedání za ukončené.  

 

Zasedání ukončeno ve 21:01 hod.  

 

Ověřovatelé:  

 

 

 

 

 

 …………………….  …………………….  

 Ing. Jiří Bendl  Ing. Tomáš Černý 

 

 

 

 

 

 …………………….  …………………….  

 Ivo Kurhajec  Bc. Daniel Dvořák  

 místostarosta  starosta 

    

 

 

 

 

 

 


